
Møte 12 - 21.04.20  

Innsjekk:  

Alle til stede via zoom 

 

Prioriterte saker:  

● Rapport om kommunikasjonsplattform for V&A - Nestleder & Mediasjef 

○ Full rapport kommer neste møte. 

○ Ser på mulighet for mailsystem for linjeforeningen. 

○ Skal opprette kontakt med NV-gangen og se hvordan linjeforeninger gjør det. De 

fleste andre bruker mail. Skiller medlemsgrupper ved kull og andre kanaler (typ egen 

kanal for bedpress). 

 

Komiteer (oppdatering): 

- Leder:  

- Egne pins for komiteer 

- Ola: Jeg har hørt flere komiteer snakke om egne pins til komiteene. Jeg vil vi 

skal tenke nøye over dette fordi jeg personlig ser på dette som et skritt 

bakover i forhold til at vi har jobbet for å fjerne “forskjellene” i V&A. 

Dersom komiteer skal ha egne pins, så vil dette også være åpent for HS, da vi 

ift. vedtektene har akkurat de samme spillereglene. Det betyr at HS kan gjøre 

det samme som komiteene og komiteene kan gjøre det samme som HS. Det 

jeg da er redd for er at vi skal klare å skape “eksklusive” pins i foreninga. En 

annen tanke er at alle komiteene (inkl. HS) i V&A jobber for V&A. De V&A-

pinsene vi har nå burde være tilstrekkelig ifm. representasjon av 

linjeforeningen. Viktig at vi ikke glemmer at uansett hvilken stilling vi har 

både utenfor og i hovedstyret er det V&A som representeres og ikke 

komiteen. 

- Silje: Tanken fra bedkom var at det skulle bli merch å gi bort på stand 

Ola: Pins er allerede en greie blant studenter, så man risikerer å krasje litt 

med studentkulturen. 

- Silje: Vi kan prøve annen merch, typ buttons. Søker om økonomisk støtte så 

det ikke går på budsjettet til Bedkom.  

 

- Havbruksingeniørene 

- Ny linje opprettes av IBI H20: BIHAV - Havbruksingeniør. De har etter 

fagplan ingen fellesfag med linjene som faller under V&A. IBI er enig at vi 

er faglig separert. Styret jobber med de andre linjeforeningene for å finne en 

passende linjeforening som vil ta de inn. 

- Venter på svar fra KOM og Mannhullet om de vil ta inn de nye studentene. 

- Hvis det ikke løser seg, vil V&A ta inn første kullet i fadderperioden i høst. 

Vi vil lage en egen faddergruppe for at de skal få opprette sosialt miljø innad 

i klassen. HS vil ta ansvar for BIHAV-gruppen. 

 

- RIP GLI 

- Gløsstudentenes idrettsforening (GLI) legges ned. 



- Penger er overført, kundeforhold med bedriftsbanken tas ned. Pengene skal 

brukes til innkjøp av felles utstyr i NV-gangen og Omega (Avtale sier de må 

finne ut av det innen et år). 

 

- Kan bli problemer med generalforsamling neste år ift. korona 

- Nytt styre kan ikke velges uten generalforsamling, HS må kanskje sitte noe 

lenger. Leder ønsker ikke å kreve noe mer enn normal drift fra 

styremedlemmer som sitter over perioden. 

- Nestleder: 

- Åre: 

- Endelig fått svar av Skistar etter mailer og telefoner. 

- Åre 2021 kan muligens bestilles ila sommeren. De tør ingenting enda pga 

korona. 

- Betaling av depositum vil ikke skjer før typ september 

 

- Prosjekter Bergo har i sommer (hvis ikke jeg jobber for Mack) 

- Oppdatering av styringsdokumentet 

- Kommunikasjonsstruktur med Brage 

- Videreføring av Årelekene - Møte med HC måtte utsettes nå i vår. 

- Undersøkes på drive 

- kommenteringsmuligher på drive for real-time updates. 

Eivind: Ønsker Volkalium å oppdatere noter eller HS legge inn nye 

riddere av Den Röda Ulv   

- V&A’s Historie 

- Det er mulig å lage historiebok. (Håvard har lagd noen tidslinjer og 

div, rare navn på filene gjør det vanskelig å finne igjen). Ønskelig å 

fylle ut på historiene med intervjuer ol. Dette blir et prosjekt som 

mest sannsynlig varer etter tiden i styret. 

- Kasserer: 

- Midlene fra GLI har kommet. 

- Ny postkasse, men kjenner ikke til den nye postadressen. Skal få sett på det. 

- Sit-støtte har ikke kommet, pga korona? Ingen informasjon er lagt ut, men vi 

undersøker. 

- Alt av kasserer-oppgaver som kan utsettes, vil utsettes pga eksamen. 

 

- Arrkom: 

- Planlegging av immball er i gang, mange ble med. Vi ser etter lokale, litt usikkert 

med korona, men vi ser etter en løsning. 

- Vi ser også på mulighet til å kjøre et arrangement med en annen linjeforening. 

- Kommunikasjon i komiteen har gått over til slack. 

 

- Bedkom: 

- Møte i går, VIVO-dagen blir (Diet vivo, dag med bedriftspresentasjoner) 11.02.21 

- VIVO21 er satt til første uka i november. 

- Finne ny leder 

- Opptak, prøver å finne bleste-plan 

- Instituttbesøk IBI planlegges. 



- Økans bedkom? Kine skriver stillingsbeskrivelse, alt går via ho nå. Vegard vil ha 

kopi av skrivet ila høsten. 

 

- Faddersjef:  

- Det tuter og går 

- Vi har endelig fått litt info fra NV, med ikke nok, så det mailes på. 

- Alle i komiteen har blitt bedt om å tenke på alternativt opplegg ift Korona  

- Masterfaddertid planlegges, simpelt opplegg, skal sende inn søknad om penger så vi 

kan gjøre noe mer ut av det. 

 

- Sekretær: 

- Update kontorkom 

- Vi kjører digitalt opplegg, håper å ha gitt et godt inntrykk før generalforsamling. 

 

Eventuelt: 

- Uvisst når det kommer info om når ting går tilbake til normalt. Gjør det vanskelig å 

planlegge. 

 


